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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de handhaving
van het rookverbod. (Ingezonden 22
december 2009)

1
Wat is uw reactie op de uitzending
over het failliet van het rookverbod?1

2
Is het waar dat de handhaving in de
horecazaken met personeel is
afgenomen, nadat u heeft besloten de
handhaving van het rookverbod in
horecazaken zonder personeel op te
schorten? Is het waar dat het
handhavingsbeleid aan het vervagen
is, waardoor nu de asbakken weer op
tafel staan in, en het aantal cafés en
discotheken waar niet gerookt wordt
is gedaald van 83% naar 73%? Zo
nee, wat is dan de oorzaak?2

3
Bent u bereid in afwachting van
nadere besluitvorming omtrent het
rookverbod deze onverkort te
handhaven voor horecagelegenheden
met personeel? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, hoe wordt dit vormgegeven?

1 Editie.nl, 15 december 2009: «Rookverbod is
failliet».
1 Ministerie van VWS, 1 december 2009:
«Rapportage 1 jaar rookvrije horeca».
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